



Main Centre: Ulu Pandan Community Club, 170 Ghim Moh Road, #06-10, Singapore 279621

Kembangan Centre: Kembangan Court, 5 Jln Masjid, #01-12, Singapore 418924

Contact Number: 66357071, 91990946 **Website:** www.TheGoAcademy.com.sg **Email:** info@thegoacademy.com.sg

The 4th Dan Certification Competition 2019

Qualifications:	Dan Certification Class students in The GO Academy OR Coach recommendation from other Go schools
Date:	23 rd November 2019 (Saturday)
Venue:	The GO Academy (main centre)
Time:	9am-7pm
Registration Fees:	\$30 (limit to 32 players)

Rules and Regulations:	<ul style="list-style-type: none">- There will be a total of 6 rounds SWISS System (19x19 board)- The competition will be using Chinese rules (Black will need 185 to win, White will need 177 to win)- 45 minutes absolute timing will be allocated to each player. Any player who used up all his/her playing time will automatically lose his/her game- Any player who is late for 10 minutes will automatically lose his/her game.- Any dispute arising from a game will be decided by the Chief Arbiter.- The organizing committee reserves the right to amend any rules without prior notice.
Award:	The top 30% of the final ranking after 6 rounds will be awarded with 1 Dan certification issued by China Weiqi Association (1 Dan Certification Fees: \$80)
Dateline:	17 th November 2019

The 4th Dan Certification Competition 2019 Registration Form

Name: _____ (English) _____ (Chinese)

Gender: Male/Female (please circle) Date of Birth: _____ Contact Number: _____

Age: _____ Email: _____

Dan Certification Class student in The GO Academy

Coach Recommendation : Coach Name and Contact Number _____

(Cheque payable to) : THE GO ACADEMY

For Official Use Only		
Date:	Course Fee Payable:	Receipt No.:
Mode of Payment: NETS / Cash / Cheque _____		



本部学院: 乌鲁班丹民众俱乐部, 170 锦茂路, #06-10, 新加坡 279621

景万岸学院: Kembangan Court, 5 Jln Masjid, #01-12, 新加坡 418924

联络号码: 66357071, 91990946 网址: www.TheGoAcademy.com.sg 电邮: info@thegoacademy.com.sg

第四届晋段赛 2019 年

参赛资格:	围棋教育学院晋段班学生 <u>或</u> 由其他围棋学校教练推荐
日期:	2019 年 11 月 23 日 (星期六)
地点:	围棋教育学院 (本部学院)
时间:	9am-7pm
报名费:	\$30 (限 32 位棋手)

比赛规则:	<ul style="list-style-type: none">- 晋段赛一共下 6 轮 (19 路棋盘)- 比赛将采用中国规则 (黑棋 185 胜, 白棋 177 胜)- 每方 45 分钟包干制, 任何一方先用完时间将超时判负- 迟到超过 10 分钟的棋手将会判负- 任何纠纷将由比赛的总裁判决定- 主办当局有权修改以上的比赛规则
奖励:	6 轮后排名前 30% 的学生将获得中国围棋协会业余 1 段证书 (1 段证书费: \$80)
报名截止日期:	2019 年 11 月 17 日

第四届晋段赛 2019 年报名表格

名字: _____ (英文) _____ (中文)

性别:男/女 (请圈) 出生日期: _____ 联络号码: _____

年龄: _____ 电邮: _____

围棋教育学院晋段班学生 教练推荐: 教练名字及联络号码 _____

(支票需支付于): **THE GO ACADEMY**

For Official Use Only		
Date:	Course Fee Payable:	Receipt No.:
Mode of Payment: NETS / Cash / Cheque _____		